



您的位置: 山东大学 -> 自然科学学报编辑部 -> 《山东大学学报 (医学版)》

山东大学学报 (医学版)

[基础医学](#)

[本期目录](#) | [过刊浏览](#) | [高级检索](#)

[« 前一篇](#) | [后一篇 »](#)

深 II 度烧伤皮肤构建复合皮移植模型的初步研究

朱绪国^{1,2,3}, 于冠英³, 李耀南^{1,2,3}, 刘磊¹, 张基勋¹, 刘振中¹, 姜笃银^{1,2,3}

1. 山东大学第二医院整形烧伤科, 山东 济南 250033; 2. 山东大学第二医院急诊科, 山东 济南 250033;

3. 山东大学组织工程研究所, 山东 济南 250033

Initial exploration on the recycling of deep second-degree burn skin for constructing model of complex skin transplanting

ZHU Xuguo^{1,2,3}, YU Guanying³, LI Yaonan^{1,2,3}, LIU Lei¹, ZHANG Jixun¹, LIU Zhenzhong¹, JIANG Duyin^{1,2,3}

1. Department of Burn and Plastic Surgery, the Second Hospital of Shandong University, Jinan 250033, Shandong, China;

2. Department of Emergency, the Second Hospital of Shandong University, Jinan 250033, Shandong, China;

3. Institute of Tissue Engineering of Shandong University, Jinan 250033, Shandong, China

[摘要](#) [图/表](#) [参考文献](#) [相关文章 \(15\)](#)